居留證變更起訖日申請書(存款帳戶郵寄專用)

Application for Renewal of the Resident Certificate Validity Period (For Depositor Mailing Only)

一、申請人茲因換(補)發居留證(含就業金卡),向玉山銀行(以下簡稱貴行)申請變更居留證起訖日資料,並同意及遵守以下約定事項。

The Applicant has renewed or reissued the Resident Certificate (including the Taiwan Employment Gold Card), hereby apply to E.SUN Bank (hereinafter referred to as "the Bank") for the Resident Certificate validity period update. The Applicant agrees and abides by the following terms and conditions.

- 1. 申請人保證本申請書所填寫之資料及所提供之證明文件均真實、正確、完整且為最新資訊。如有虛偽不 實,將承擔一切法律責任。
 - The Applicant declares that all information filled in this application form and all supporting documents provided are true, accurate, complete, and up-to-date. The Applicant shall bear all legal liabilities for any false or untrue statements.
- 2. 貴行將依據申請人所提供的資料進行審核,並於收到本申請書十個營業日內完成審核且不另行通知;若 審核未通過或有其他無法受理之情事,貴行將另以申請人留存之電話/E-mail 等方式通知。
 - The Bank will review the information provided by the Applicant and complete the reviewing process within ten business days after receiving this application form, without further notification. If the application is not approved or has other unacceptable reasons, the Bank will notify the Applicant via the phone number or email address that was submitted by the Applicant.
- 3. 本申請書僅<u>限個人戶(未成年人不適用)變更居留證起訖日資料</u>,若有其他基本資料更新與金融服務需求, 申請人將攜帶最新證件正本與原留印鑑至鄰近分行辦理。
 - This application form is <u>only for individual customers to update their Resident Certificate validity period(not applicable to minors).</u> For any other information updates or financial service needs, the Applicant shall visit the nearby branch with the latest identification document and registered seal/signature to apply.

= `	請將最新居留證正反面影本浮貼至下方欄位,並將本申請書郵寄本行各營業單位。 Please attach copies of both the front and back of your latest Resident Certificate below, and mail this application form to any of the Bank's branches.				
	請浮貼	至此			
	Please paste here				
	正面 Front	反面 Back			
	申請人親簽:	(請親簽)			

【個資法定告知事項】

貴行在現在已(或將來可能)依法得經營之營業項目範圍內,於所涉業務執行之必要範圍內(仍以貴行與申請人實際往來之業務為準),而有必要直接或間接蒐集、處理、利用及/或國際傳輸申請人個人資料,依據個人資料保護法(以下簡稱個資法)第八條第一項、第九條第一項規定,應明確告知申請人下列事項:(一)非公務機關名稱(二)蒐集之目的(三)個人資料之類別(四)個人資料之來源(五)個人資料利用之期間、地區、對象及方式(六)當事人依個資法第三條規定得行使之權利及方式(七)當事人得自由選擇提供個人資料時,不提供將對其權益之影響。有關本行蒐集、處理及利用個人資料法定告知事項詳細資訊,請詳本行官網 http://www.esunbank.com.tw

Applicant's Signature

申請日期:

Application Date

個資法定告知事項 Statutory Notification of PDPA

(Personal signature)



The Bank within its current (and potential) lawful business scope shall collect, process, utilize, and/or internationally transmit the personal data of Applicant directly or indirectly as necessary for the execution of relevant business operations (which shall remain subject to compliance in accordance with the type of transaction between the Bank and the Applicant). In accordance with Article 8, Paragraph 1 and Article 9, Paragraph 1 of the Personal Data Protection Act (hereinafter referred to as the "PDPA"), the Bank hereby notifies Applicant of the following matters:(1)Name of the non-government institution that will be collecting your information;(2)Purposes for collecting information;(3)Types of personal information collected;(4)Source of personal information is used;(6)Information owner's rights vested under Article 3 of PDPA; and(7)Impacts to information owner's interests when opting not to provide personal information. For detailed information of Mandatory Disclosure Regarding Use of Personal Data by E.SUN Bank, please refer to the Bank's official website. http://www.esunbank.com.tw

月 MM

銀行內部作業欄位	核章:	經辦:	分行收件日期:	
			通知日期及時間:	